
Notulen van de vergadering van 22 juni 2015 gehouden in het Dorpshuis 

te Wijdewormer. 

Aanwezig alle leden van de ccw, wethouder Schalkwijk en een 15 tal 

belangstellenden. 

1. Opening van de vergadering door de voorzitter, hij heet wethouder 

Schalkwijk hartelijk welkom en hoopt op een prettige 

samenwerking. 

2. Er zijn geen wijzigingen of aanvullingen op de agenda. 

3. De notulen van 11 mei zijn nog niet gemaakt zij komen de 

volgende vergadering ter goedkeuring. 

4. Ingekomen stukken:  

• mail van de gemeente met antwoorden op onze vragen ( zie site 

www. wormerland.nl)  

• Brief met vooraankondiging werkzaamheden Neckerstraat. 

• Mail met vooraankondiging bouw nieuwe woningen Neck Zuid. 

5. Verslag bezoek commissievergaderingen. 11 juni is Ilonka bij een 

overleg geweest over de structuurvisie. Het was een middag die 

ging over het reageren op stellingen betreffende het nieuwe 

bestemmingsplan. Ilonka heeft de presentatie opgevraagd. 

6. Voorstellen nieuwe contactwethouder. Dhr. Schalkwijk stelt zichzelf 

voor aan ons. Hij volgt wethouder Beemsterboer op.  

7. Uitnodiging welstandcommissie.  Ilonka is in contact gekomen met 

de commissie. De commissie vergadert openbaar.  Volgens  de 

welstandcommissie zelf zijn zij heel meegaand en mag er een 

hoop. Zij zouden het leuk vinden als er meer mensen naar hun 

vergaderingen komen. Mochten zij bij ons uitleg komen geven dan 

zitten daar volgens onze contactpersoon kosten aan verbonden.  

Dit moeten wij nog nader uitzoeken.  

8. Rondvraag. 

Wanneer worden de putten die direct na de drempels t.o het 

Dorpshuis zitten verhoogd. Zij zijn nu echt een gevaar als je een 

tegenligger tegemoet komt. Er is al toegezegd dat het gevaarlijk is, 

maar wanneer worden zij verhoogd? 

Front office bellen. 

 



Voor 6 juli moet er een brief naar de gemeente over nogmaals het 

standpunt van de contactcommissie betreffende de beide hotels. 

CCW is voor het hotel De Klaverschans, maar tegen hotel 

Wormerland. 

Gerda zorgt dat er een brief naar de gemeente gaat. 

 

Glasvezelkabel. 

In de Beemster is men weer met een nieuw alternatief bezig. 

Wellicht is dit ook iets voor de Wijdewormer. Het kost het nodige. 

Je betaalt een opslag op je abonnement dit ongeveer 10 jaar lang. 

( €4000). Het nadeel ervan is dat je straks je eigen netwerk hebt en 

die moet je dan ook onderhouden en kan iedereen dit? 

Voordeel is dat je na 10 jaar wel lage kosten hebt. Een ICT advicer 

neemt hier in de Wijdewormer het initiatief. 

 

9. Sluiting van de vergadering om 21.20 uur. 

Volgende vergadering 14 september. 


